
 
 Fråga 

(180417) 

 

Fråga till Kultur- och fritidsnämndens ordförande Sivert Åkerljung  

Har du för avsikt att ha en dialog med berörda idrottsföreningar vid investeringar kommunen avser 

göra i och omkring de anläggningar föreningarna nyttjar? 

 


